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Iniciem un nou any, amb uns nous pressupostos, els primers 
d’aquest mandat. Com ja és habitual són continuistes, i se’ns 
acusa de fer servir sempre la mateixa paraula per definir-los, 
però és que és la realitat. El mateix equip de govern afirma 
que són ajustats a la situació econòmica i que les prioritats 
són les propostes de l’anterior mandat, i que ja veuran com 
faran les polítiques de transformació en els propers anys. I ja 
en són masses per no haver-les fet estant a govern.

107,2 M€, aquest és el pressupost per al 2024, una quantitat 
gens menyspreable, un pressupost que ha augmentat en un 
6,04%, 6,1 M€ respecte al del 2023.

Tots sabem que venim d’anys d’ajustos pressupostaris, 
ocasionats per diferents crisis econòmiques i conflictes 
internacionals, que han fet pujar els costos dels 
subministraments, com el gas i la llum i els tipus d’interès.

Evidentment que defensem que han d’existir uns impostos 
i taxes per poder fer front a la despesa pública, però hi ha 
alternatives per no augmentar la pressió fiscal de la ciutadania, i 
més, disposant d’un pressupost d’aquestes magnituds.

Immersos com estem en una situació on moltes famílies 
no poden arribar a final de mes, on han vist reduïda la seva 
capacitat financera, els pressupostos municipals haurien 
d’acompanyar molt més a les persones, sobretot a les que més 
ho necessiten, com fa anys que reclamem i hauríem de fer el 
possible com a administració, per no augmentar encara més el 
cost de vida de la ciutadania.

I mentrestant, hem deixat perdre ingressos, inversions 
i oportunitats provinents d’altres administracions: AMB, 
Diputació o la Generalitat, perquè no hem presentat projectes 
o no els hem executat.

Necessitem pressupostos que fomentin l’equitat, la 
sostenibilitat, el feminisme, la integració i la participació. 
Pressupostos que posin les persones al centre de totes les 
polítiques. I aquests no ho fan.

En plena emergència climàtica, més enllà del projecte 
Cornellà Natura, que moltes vegades només reforma carrers, hi 
hauria d’haver partides específiques per fomentar la sostenibilitat, 
millorar el verd urbà, la mobilitat sostenible i l’entorn natural.

Tenim una ciutat bruta i descuidada, continuem amb un 
servei de neteja i recollida d’escombraries que no és òptim, fet 
que hem denunciat en reiterades ocasions.

S’ha d’acompanyar molt més a les entitats, per garantir el 
seu funcionament, perquè puguin continuar donant vida a la 
ciutat amb el centenar d'activitats que realitzen.

L’equip de govern, parla de legitimitat per la seva majoria 
absoluta per aprovar-los. Nosaltres defensem la nostra 
legitimitat per fer propostes, encara que no siguin ateses, en 
benefici de la ciutadania de Cornellà, perquè nosaltres també 
escoltem a la gent, els seus suggeriments, necessitats i les 
seves queixes i reivindicacions.
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Comencem l’any amb energies renovades, i amb un nou 
pressupost municipal dedicat a les persones. El pressupost 
és l’eina que determina a quines idees, projectes i serveis 
destinem diners des de l’Ajuntament, així que vull compartir 
quines són les nostres prioritats. Són números que volen 
sumar confiança i optimisme, que volen mirar endavant sense 
oblidar les línies marcades que han fet que aquesta sigui una 
ciutat cohesionada, segura i sostenible.

Així, els comptes municipals 2024, se centraran en la millora 
del dia a dia, donant com sempre resposta des de la proximitat, 
carrer a carrer, barri a barri, i en reforçar els quatre eixos 
fonamentals per al PSC, per a nosaltres: la seguretat, l’atenció 
a les necessitats bàsiques de la ciutadania amb l’acció 
social, seguir transformant la ciutat, cuidant l’espai públic i 
començant a dibuixar el progrés moral.

Tindrem nous equipaments, com el nou Centre 
d’Informació i Recursos per les Dones, o nova sala polivalent 
al CEIP Verdaguer, però també nous projectes cofinançats pels 
fons Next Generation que permetran continuar naturalitzant la 
ciutat, desenvolupant projectes sostenibles de mobilitat.

Les persones sempre són la nostra prioritat, i no només 
des del discurs purament social, el de les necessitats 
bàsiques o els drets socials. Defensem mesures i actuacions 
que també acompanyin en la qualitat de l’espai públic, 
la seguretat cívica i el benestar de la ciutadania. Prioritat 
seguretat, reforçar accions per erradicar sense pal·liatius els 
problemes de convivència que puguin sorgir: lluita contra 
el vandalisme, contra l’okupació il·legal d’habitatges, contra 
l’incivisme… Continuarem amb el projecte estratègic Cornellà 
Natura, per ser més verds i més eficients amb els nostres 
recursos i adaptar-nos a nous reptes com el canvi climàtic 
o la millora del reciclatge. Transformació i manteniment de 
l’espai públic, on la jardineria, la il·luminació, les intervencions 
i reparacions necessàries i la recollida de residus i neteja 
viària és fonamental per viure en la ciutat que volem. Donar 
accés a l’habitatge digne també és transformació, i amb el 
pla de rehabilitació extensiva de Sant Ildefons, aquest any 
començarem a veure executat aquest ambiciós pla de millora 
dels habitatges que hem impulsat per millorar i donar més 
confort a més de 1.100 famílies.

També és prioritari que ningú es quedi enrere, per 
això acompanyem a la ciutadania en tot el seu cicle vital, 
protegint especialment les que són més vulnerables, i 
finalment començarem a dibuixar el progrés moral pel futur 
de Cornellà.

ERC, PP i VOX, els tres junts van votar en contra, sembla 
que no volen res del que he explicat… què us sembla? 
Irresponsables, doncs sí!

Ja sabeu, ens podeu trobar a psc@aj-cornella.cat o ens 
veiem per la ciutat!

CORNELLÀ, SEMPRE ENDAVANT!


